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1. Teknisk udvalg

Udskrift af teknisk udvalgs møde 
den 25. maj 1976 fremsendes i fo
tokopi til Byrådets efterretning.

i Byrådssalen.
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a. pkt. 17

A/5 NE5A fremsender tilbud på ve j - 
belysning i Vejleby.
Teknisk udvalg søger om tillægsbe
villing på kr. 38.000.
NESA's plan godkendes, men reduce
res med lo belysninger.
Bent Disen indtager særstandpunkt 
med hensyn til belysningen på Me
j erivej.
Økonomiudvalget fremsender tillægs
bevilling 1976 på kr. 38,ooo med 
anbefaling.
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1.

2.

fortsat
b. ' pkt. 3o
Teknisk udvalg har drøftet evt. for
højelse af priserne på grusgravmate
rialer.
Nuværende priser incl. 15% moms:
Harpet grus kr. 12,5o
Singels - 21,oo
Nøddesten - 22,oo
Grus fra bakken - 11,00
Fyld - 4,5o
Store sten - 14,5o
Granit - 22,oo
Sand - 8,oo
B-grus - 19,oo
Store sten 25/25 - 8,oo

Teknisk udvalq indstiller 
de forhøjelser:

til følgen

Singels kr. 24, oo
Nøddesten - 25,oo
Grus fra bakken - 12,oo
Store sten - 16,5o
Granit - 25,oo
B-grus - 21,5 o
Store sten 25/25 - lo , oo

Økonomiudvalget fremsender til Byrå-
det med anbefaling.

E i endomsudvalq

Udskrift af ejendomsudvalgets møde
den 26. maj 1976 fremsendes i foto
kopi til Byrådets efterretning.
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i Byrådssalen.
a. pkt, 3
Karl Molin, maskinfabrik og handels
firma, 9575 Terndrup, har i skrivel
se af 18/5 1976 anmodet om godkendel
se af, at ejendommen matr. nr. 1 bv, 
Skibby, beliggende Industrivej 14 
(tidl, Otto Andersen) anvendes til 
salg og fabrikation af landbrugsma
skiner m.m.
I henhold til § 7 i den partielle by
planvedtægt nr. 4, skal virksomheden 
godkendes af Byrådet.
Ejendomsudvalget anbefaler, at virk
somheden godkendes principielt i hen
hold til byplanvedtægtens § 7.

b. pkt. 5
Ejendomsudvalget søger om tillægsbe
villing på kr. So.ooo til oplægning 
af eternit skiffertag på ejendommen 
Sønderby Bro 3, Sønderby. 
Økonomiudvalget fremsender tillægsbe 
villing 1976 på kr. So.ooo med anbe
faling .

3. Kulturelt udvalg

Udskrift af kulturelt udvalgs møde
den 28. maj 1976 fremsendes i foto
kopi til Byrådets efterretning.
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a . pkt. 1
Forslag til oprsttelse af fællesover
enskomst for Skibby og Jægerspris kom
muner vedr. skolepsykologisk virksom
hed .
De af Skibby Byråd foreslåede ændrin
ger af teksten af overenskomsten i 
§ 3 og § 6 er af Jægerspris Byråd 
godkendt i møde den 1B/5 1976 samtidig 
med, at man har godkendt, at opsigel
sen af den eksisterende fælleskommuna
le skolepsykologordning fremsendes til 
Frederikssund Byråd og Frederiksborg 
Amtsråd inden udgangen af juni måned 
1976 med sigte på frigørelse fra fæl
lesskabet den 31. juli 1977.
Forslaget har endvidere været til ud
talelse i nævn, kommissioner og råd, 
der udtaler sig således:
Skibby skolenævn udtaler, at nævnet i 
princippet anbefaler det forelagte ud
kast til skolepsykologordningen for 
Jægerspris og Skibby kommuner. Der 
sættes spørgsmålstegn ved § 5 vedr. 
fællesstyrelsens kompetance med hensyn 
til ansættelse og afskedigelse af det 
i § 4 nævnte personale.
Skibby lærerråd udtaler, at de kan gå 
ind for, at man opsiger den nuværende 
samarbejdsaftale med Frederikssund og 
Slangerup.
Endvidere udtales:
MVi går dog ud fra, at den ny samar
bejdsaftale ikke betyder et tilbage
skridt i støttemulighederne til ele
verne. I den forbindelse vil vi pege 
på, at det ikke er tilfredsstillende

fortsættes . . .



3.
a. pkt. 1 fortsat

med formuleringen af, § 4, hvor der si
ges, at en klinisk psykolog "søges” " 
tilknyttet. Han er nødvendig. -
Der er enkelte andre uklare punkter, 
som vi ikke til bunds har kunnet be
handle på grund af den korte tidsfrist." 
Vi vil meget gerne optage kontakt med - 
lærerne fra Skuldelev og dægerspris fof 
bl. a. at drøfte en præcisering af 
hvilket arbejdsområde den i § 4 nævnte 
konsulent bør have, og om det ikke vil - 
være rigtigt at få de eksisterende _
tale/hørelærere tilknyttet ordningen.
Vi kan iøvrigt udtale vor fulde støtte 
til det forslag, som fremkom i skole- - 
nævn og skolekommission, om at få et 
medlem mere fra kommissionen i styrel
sen. Vi finder det også meget frugt
bart, om man har de ledende skolein- - 
spektører med til styrelsens møder". 
Skuldelev skolenævn - ingen udtalelse 
er modtaget.
Skuldelev lærerråd udtaler, at de er - 
positivt indstillet overfor et samar
bejde med dægerspris kommune.
Med hensyn til normering af stillinger 
i § 4, går lærerrådet ud fra, at de - 
stillinger, der bliver normeret, også _ 
bliver besat pr. 1. august 1977, så
ledes at ordningen fra starten kan fun
gere tilfredsstillende. -
Lærerrådet ønsker fortsat at have en 
konsulent for specialklasserne til 
rådighed.

fortsat
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a. ,pkt, 1 . fortsat

Fæileslærerrådet tilslutter sig de 
synspunkter, der er udtrykt i udta
lelser fra Skuldelev og Skibby skolers 
lærerråd, hvad angår det forelagte 
udkast.
Fælleslærerrådet kan imidlertid ikke 
anbefale, at den nuværende ordning 
mellem Jægerspris, Frederikssund, 
Slangerup og Skibby kommuner opsiges, 
før en revision af samarbejdsaftalen 
med Jægerspris kommune har fundet sted 
med henblik på en afklaring af de i 
lærerrådenes skrivelser nævnte punkter 
Skolekommissionen udtaler, at forsla
get kan godkendes, idet kommissionen 
dog efter afstemning 6 for, 3 imod og 
2 fraværende vedtog at følgende bør 
rettes i § 2:
"fællesstyrelse der består af seks 
medlemmer" rettes til otte. 
c. Tilføjes "samt et medlem af skole
kommissionen" .
Afsnittet "hvis der vælges skolekommis 
sionsformænd o.s.v." udgår. ;
Skoleinspektør K . Jordy, Skuldelev :
Skole og ledende skoleinspektør F. 
□vesen anbefaler.
Kulturelt udvalg anbefaler, at den 
nuværende ordning opsiges, og der 
indgås en ny overenskomst med Jægers
pris kommune med de af Byrådet fore
tagne rettelser i møde den lo/5 76.
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i Byrådssalen.
b. pkt, 3

Principsag for udlejning af Idræts
hallen til danseskole lørdag den 18 
december 1976 eftermiddag og aften 
til en;juletræsfest for dansesko-/ 
leelever med pårørende. j
Forventet deltagertal ca. 8oo. 
Kulturelt udvalg fremsender til U 
Byrådets afgørelse, idet det ind- * 
stilles, at der tages en halleje 
på kr. 2.000,-.
Hilmar Stenkilde indtager sær
standpunkt .

c, pkt. lo

4.

Horns Herreds Teaterforening frem
sender ansøgning om en garantisum 
på kr. S.ooo,- stillet til sikker
hed for teaterforeningens virke i
sæsonen 1976/77.■ \ Kulturelt udvalg fremsender med \
anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender til By
rådet, idet man ikke kan anbefale, 
at der stilles garanti.

3
3  s

Økonomiudvalget

Udskrift af økonomiudvalgets møde
den 8. juni 1976 fremsendes i foto
kopi til Byrådets efterretning. ,J



fortsat

a. pkt. 12
Frederiksborg Amtsrevision meddeler 
at den kritiske revision af social- 
og boligsikringsregnskaber ophører 
med afslutningen af regnskaberne 
for regnskabsåret 1975/76, hvilket 
i realiteten vil sige fra den 1 . 
april 1975, pr. hvilken dato den 
overgår til Revisions- og Forvalt
ningsinstitut et. '
Økonomiudvalget indstiller herefter 
at følgende indgår som tillæg til 
kommunens revisionsregulativ:
"Den af kommunen ansatte sagkyndige 
revision tillægges nu følgende be
føjelser og adkomst, som tidligere 
har været udøvet af Frederiksborg 
Amtsrevision ved revision af 
social- og boligsikringsregnskaber 
fra den 1/4 1975 at regne.
1. Fri adkomst til kritisk gennem

gang af samtlige konti med til
hørende bilagsmateriale vedrø
rende social- og boligsikrings
området .

2. Fri adkomst til kritisk gennem
gang af samtlige de af kommunen 
udarbejdede regnskabsskemaer og 
indberetninger, som skal aflæg
ges i h.t. givne bestemmelser 
fra overordnede myndigheder.

3. Fri adkomst til kritisk gennem
gang af samtlige personsagsak
ters behandling ud fra gældende 
love og cirkulære.

fortsættes...
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a pkt. 12 fortsat

4. Fri adkomst til kritisk gennem-
gang af samtlige afholdte udgif-
ter og indtægter i personsagsak-
terne samt enkeltkonti, doku-
menteret ved udvalgets beslut- ,
ningsprotokol, over de hertil
vedtagne afgørelser. ” ^

Økonomiudvalqet fremsender til By-t
rådet med anbefaling.

b. pkt. 14

Fastsættelse af afgifter for 1976 ;

for spilleautomater, udvidet åb- ;
ningstidm.m,  ̂
(1975/76: kr. 6.000,-) \j
Økonomiudvalqet indstiller til By-
rådet, at afgiften fastsættes til
kr. 8.000,-.

c. pkt. 15
U . y n  * ppiSocialudvalget har drøftet ansæt- ■ ' / //7 /

telse af ekstra pædagog i børns- T

haverne på grundlag af fremsendte
skrivelser fra forældreråd og bør-
nehavernes personale.
I tidsrummet indtil 3o/6 1976 har Jf-rvC *C ■
der været bevilget 2o ugl. timer V
til Tumlebo.

fort sættes .. .
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c. pkt. 15 fortsat

5.

Socialudvalget indstiller, at der . 
midlertidigt ansættes en pædagog 
3o timer ugl. i hver børnehave i 
henhold til dispensationsregler af 
31/3 1976 . Ansættelse må ske i hen- ■ 
hold til aftale med K.L. og B.U.P.L.
således at Xo% reglen vedr.'handi-^i

o y .cappede er nået eller overskredet, f
Ansætteise foreløbig til 31/7 1977. • 
Økonomiudvalget fremsender til By
rådet med anbefaling.

Efterretningssager

Anlægsgartnerentreprisen ved Skul
delev skole er, efter offentlig li
citation, overdraget til anlægs
gartner Holger Christiansen &, Søn. 
Pris
lev. og opstilling 
af Delfinhegn
lev. og opstilling 
af fodhegn
4 sæt borde og bænke 
Ialt

Priserne er excl. moms.
Kulturelt udvalg o g økonomiudvalget 
fremsender til efterretning.

kr. 68.717,19

- 2.o62,o^

- 975,oo
- ____ 5.112,00

6 6^19



1. c. pkt. 18

Teknisk udvalg har drøftet rime
ligheden i fortsat at forlange se
paratsystem i nye udstykninger m.v 
Forslag fra Bent Olsen og Valde
mar Petersen: Administrationen og 
Bent Olsen drøfter sagen med J. K . 
Dinesen, derefter afholder teknisk 
udvalg et dagmøde alene med dette 
punkt.
Børge Sørensen og Egon Hansen ta
ger særstandpunkt.

6. Økonomiudvalget anmoder om bemyn
digelse til at afgøre presserende 
sager i juli måned 1976.

ivlandag_d_e_D 14 . juni
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